


Nämndinitiativ kommunstyrelsen 2020-02-03 

Bredband till alla i Sala kommun 

2014 i oktober fattade kommunstyrelsen beslut om en bredbandsstrategi. I 
dokumentet står det att dokumentet ska uppdateras årligen vilket aldrig har skett 
sedan riktlinjerna antogs. Vi bedömer att den idag är inaktuell då målet heller inte 
uppnåtts.  

Då bredbandsfrågan har varit aktuell under flera år i kommunen och utbyggnaden 
varit minimal främst på landsbygden behöver bredbandsfrågan återigen 
aktualiseras. I oktober 2020 beslutades att kommunen skulle ta fram en strategi för 
bredbandsutbyggnaden och att kommunen ska tillsätta en handläggare med ansvar 
för bredbandsfrågan. 

Så har ännu inte skett vilket vi socialdemokrater tycker är anmärkningsvärt. 

Kommunen måste också tydliggöra vilket roll kommun ska ha i den fortsatta  
bredbandsutbyggnaden och vår tolkning är att på ett tydligare sätt agera genom ett 
samordningsansvar. 

Med anledning av ovanstående så yrkar vi: 

Att kommunstyrelsen den 3 mars 2021 får en utförlig redovisning av utbyggnande 
av bredband i kommunen samt hur stor andel av landsbygden som erhållit bredband 

Att en strategi tas fram innan 31 maj 2021 

Att en handläggare/samordnare tillsätts omgående 
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